
Протокол  № 1 

засідання експертної ради стейкхолдерів за спеціальністю 014 Середня освіта 

(Біологія та здоров’я людини) другого (магістерського) рівня вищої освіти 

від 10 жовтня 2024 року 

Голова: Батура  Юлія Олександрівна – голова експертної ради стейкхолдерів, 

вчитель біології, хімії та основ здоров’я Комунальний заклад Сумський ліцей 

№33 Сумської міської ради, ко-фасилітатор, спікер освітнього проєкту «На 

Урок», фахівець з впровадження та реалізації STEM-проєктів. 

Секретар: Писаненко Валерія Ігорівна – студентка ОР Магістр спеціальності 

014 Середня освіта (Біологія та здоров’я людини). 

Засідання відбувається в змішаному форматі з використанням дистанційних 

технологій (Zoom).  

 

Присутні:  

Генкал С.Е. – гарант освітньо-професійної програми Середня освіта 

(Біологія, природознавство та здоров’я людини), кандидат педагогічних наук, 

доцент кафедри біології та методики навчання біології. 

Литвиненко Юлія Іванівна – кандидат біологічних наук, доцент, завідувачка 

кафедри біології та методики навчання біології; 

Вакал Анатолій Петрович – кандидат біологічних наук, доцент кафедри 

біології та методики навчання біології; 

Москаленко Микола Павлович – кандидат біологічних наук, доцент кафедри 

біології та методики навчання біології; 

Міронець Людмила Петрівна – декан природничо-географічного факультету, 

кандидат педагогічних наук, доцент. 

Дерев’янко Юлія Олександрівна – вчитель біології І категорії, старший 

вчитель Сумської спеціалізованої школи І-ІІІ ступенів № 7 імені Максима 

Савченка Сумської міської ради;  

Дубіковська Анастасія Володимирівна – випускниця ОР Магістр 

спеціальності 014 Середня освіта (Біологія та здоров’я людини);  

Котькало Євгенія Сергіївна – директор комунального закладу «Центр 

позашкільної освіти» Миколаївської сільської ради Сумського району 

Сумської області, керівник науково-дослідницького гуртка «Green ECO»; 

Пластюк Алла Іванівна – вчитель біології вищої категорії, КУ Сумська 

спеціалізована школа I-III ступенів № 9, м. Суми, Сумської області; 

Пєсоцька  Інеса Олександрівна – директор КЗСОР «Сумська обласна гімназія 

– інтернат для талановитих та творчо обдарованих дітей; 

Савіщенко Валерія Романівна – студентка ОР Бакалавр спеціальності 014 

Середня освіта (Біологія та здоров’я людини); 

https://www.facebook.com/pages/%D0%BA%D0%BE-%D1%84%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB%D1%96%D1%82%D0%B0%D1%82%D0%BE%D1%80/1943190462664135?eid=ARBuKgYQ0oOjOvLd3vqzm2gaiO0m1T32LjdLQGnKct9-BxUHiVST_Td2aG13XjUMd7Pc6hZ2zzjGTmgV


Кузьменко Анастасія Павлівна – магістрантка, спеціальність 014 Середня 

освіта  (Біологія та здоров’я людини). 

 

Відсутні: 

Корнієнко Ігор Миколайович – головний спеціаліст відділу інституційного 

аудиту Управління Державної служби якості освіти у Сумській області; 

Кучук Світлана Юріївна – директор школи І-ІІІ ступенів № 9 Оболонського 

району, м. Київ; 

Сахнюк Тетяна Володимирівна – начальник відділу молодіжної політики 

Сумської міської ради. 

 

Порядок денний  

1. Затвердження  плану роботи експертної ради стейкхолдерів на 2024-

2025 н.р.  

2. Підсумки 1 року навчання здобувачів другого (магістерського) рівня 

вищої освіти. 

3.  Участь здобувачів у наукових заходах та результати навчання, 

отримані у неформальній та інформальній освіті. 

4. Особливості реалізації освітньої програми Середня освіта (Біологія, 

природознавство та здоров’я людини) в умовах воєнного стану. 

5. Навчально-методичне забезпечення освітнього процесу на платформі 

Moodle. 

6. Педагогічна практика у ЗЗСО та ЗПФО.  

7. Різне.  

 

ВИСТУПИЛИ:  

Батура Ю.О. щодо затвердження плану роботи експертної ради 

стейкхолдерів на 2024-2025 н.р. та подальшого залучення стейкхолдерів до 

проведення занять із здобувачами освіти. 

Генкал С.Е. – доцент кафедри, гарант освітньо-професійної програми про 

підсумки 1 року навчання здобувачів освіти, їх участі  у наукових заходах та 

результати навчання, отримані у неформальній та інформальній освіті.  

Литвиненко Ю.І. – завідувачка кафедри біології та методики навчання 

біології ознайомила з особливостями реалізації освітньої програми в умовах 

воєнного стану, організацією наукової роботи здобувачів освіти. 

Генкал С.Е. – про особливості організації виробничої (педагогічної) практики 

у закладах загальної середньої та фахової передвищої  освіти.  



Міронець Л.П. – декан природничо-географічного факультету звернула увагу 

на необхідності впровадження новітніх технологій дистанційного і змішаного 

навчання. 

Генкал С.Е. – про навчально-методичне забезпеченням освітнього процесу  

за освітньо-професійною програмою Середня освіта (Біологія, 

природознавство та здоров’я людини). 

Участь в обговоренні взяли всі присутні на засіданні.  

 

УХВАЛИЛИ: 1) План роботи експертної ради стейкхолдерів на 2024-2025 

н.р.,  активніше співпрацювати зі стейкхолдерами.  

2) Активізувати наукову роботу здобувачів освіти.  

3) Звернути увагу та вжити заходів щодо безпеки здобувачів освіти під час 

навчання та впроваджувати новітні технології дистанційного і змішаного 

навчання.  

4)  Залучати  здобувачів освіти до неформальніої та інформальної освіти. 

5) Укласти договори про співробітництво з закладами фахової передвищої 

освіти для проходження студентами педагогічної практики.  

6) Інформацію взяти до відома. 

 

Результати голосування: за - 12, проти - немає, утримались - немає.  

 

 

Голова засідання               Ю.О. Батура 

  

 Секретар                 В.І. Писаненко  

 

 

 

 


